
Grundejerforeningen Hasselbakken af 1988 

 

Referat af ordinær generalforsamling, 
afholdt onsdag den 14. marts 2018 på Lokalcenter Koltgården 

 

22 medlemmer/huse var tilstede på generalforsamlingen. 

 

1. Velkomst 

Formand Jørgen Kragh Østby bød velkommen til årets generalforsamling. 

 

2. Valg af dirigent 

Næstformand Lars Brix blev valgt som dirigent. Lars konstaterede at generalforsamlingen var 

lovligt indvarslet. 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Dirigenten gennemgik dagsordenen, der blev godkendt. 

 

4. Bestyrelsens beretning 

Formanden fremlagde beretning for 2017. 

I beretningen kom han bl.a. ind på følgende emner: 

- Enkelte vejbump er renoveret. 

- Fjernvarmerør skal renoveres om få år. Vi er i dialog herom, for at sikre at vores veje 

efterfølgende renoveres bedst muligt. 

- Grønne områder er blevet passet tilfredsstillende i 2017 

- Der har været afholdt arbejdsdag, hvor en lille aktiv skare har løst en række opgaver. 

- Bestyrelsen har haft møde med beboere med have ud mod Kolt Skovvej, for at drøfte 

hvad man kan gøre ift. de meget høje træer, der giver en del skygge ind i huse/haver. 

Dette skal drøftes med kommunen 

- Bestyrelsen har fået henvendelse fra et medlem, der ønskede at købe lidt ekstra jord 

til sin grund. Bestyrelse har arbejdet med dette, men ud fra bestyrelsens oplæg 

ønskede medlemmet ikke emnet på dagens dagsorden. 

 

Beretningen lægges på foreningens hjemmeside. 

 

Der blev spurgt til ansvaret for vedligeholdelse af pigsten. Dette er grundejerforeningens 

ansvar, hvis de ikke ligger fast. 

Beretningen blev godkendt. 

 

5. Aflæggelse af regnskab for 2017 

Kasserer Marianne Lemming fremlagde regnskab for 2017. Regnskab lægges på vores 

hjemmeside. Der var ingen bemærkninger til regnskabet, der blev godkendt. 

 

6. Vedtagelse af budget og kontingent for 2018 

Kasserer Marianne Lemming fremlagde budget for 2018, der lægges på foreningens 

hjemmeside. Budget blev godkendt uden ændringer. 

Kontingent er uændret i 2018. 

 

7. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

 



8. Valg 

a. Formand 

Jørgen Kragh Østby (58) blev genvalgt. 

 

b. Bestyrelsesmedlemmer: 2 medlemmer for 2 år 

Jesper Skov-Jørgensen (43) blev genvalgt. 

Carsten Grønbæk (95) blev nyvalgt. 

 

c. 2 suppleanter for 1 år 

Jesper (4) blev valgt som 1.suppleant. Der blev ikke valgt 2.suppleant. 

 

d. Revisor for 1 år 

Niels Frandsen (7) blev genvalgt 

 

e. Revisorsuppleant for 1 år 

Der blev ikke valgt revisorsuppleant. 

 

9. Eventuelt 

Der var en kort drøftelse af snerydningen. 

 

 

 

Referat: Jørgen Kragh Østby 


